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Side 2af 2

Spørgsmål
Med henvisning til artiklen i Ekstra Bladet den 28. marts 2014 ”Ulovlig praksis i Skat”, 
hvor en tidligere ansat i Skat Roskilde beskriver Skats ulovlige praksis i ejendomssager, vil 
ministeren så oplyse, om ledelsen i Skat har været bekendt med eller ligefrem beordret 
den ulovlige forvaltning, der fremgår af artiklen?

Svar
Jeg kan henvise til svaret på spørgsmål S 1227 af 28. marts 2014. Jeg kan desuden oplyse, 
at jeg har bedt SKAT holde mig orienteret om dialogen med Rigsrevisionen, og hvilke 
initiativer SKAT i givet fald måtte iværksætte.

Derudover kan jeg henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT:

”SKAT kan ikke genkende det billede, som artiklen tegner af arbejdet i projektet om fra-
drag for forbedringer. 

Projektets arbejde er blevet fulgt af ledelsen i SKAT, og det er ikke ledelsens opfattelse, at 
der er tale om en ulovlig forvaltning. Henvendelsen fra den tidligere medarbejder er, som 
det fremgår af artiklen, også sendt til Rigsrevisionen. Rigsrevisionen har i den anledning 
tilkendegivet, at redegørelsen vil give anledning til spørgsmål til SKAT.Resultatet af den-
ne undersøgelse vil vise, om der er uhensigtsmæssigheder i den forvaltning, der praktise-
res i projektet.”


